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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-04-08, § 18 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 8 april 2014 kl. 17.30 – 18.15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 april 2014 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ewa Larsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande   

Anna Cederschiöld (M)   

Mikael Eskman (M)  

Karin Blomstrand (M)  

Olof Hermansson Wallentin (FP)  

Johan Fälldin (C)  

Martin Engman (S)  

Ewa Larsson (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Johan Möller (M) för Peter Jönsson (M) 

Karin Kellström (S) för Bengt Sandberg (S) 

Suleiman Said (S) för Sonja Pagrotsky (S) 

Daniel Almgren (MP) för Jakop Dalunde (MP) 

 

 
Ersättare: 

Tom Hedrup (M)  

Katja Hessle (M)  

Dani Amso (M)  

Willy Viitala (M)  

Frank Svensson (M)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Maria Öhman (V)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Ann-Sofie Chudi §§ 1-9, Åse 
Geschwind, Carina Jonsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna 
Wahlström och Pontus Werlinder. Personalföreträdarna Birgitta 
Andersson och Magnus Wallén §§ 1-13, §§ 15-18, §§ 21-22 samt 
borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 
borgarrådssekreteraren Erica Närlinge. 
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 § 18 
Utveckling av Brunkebergstorg. Lägesredovisning 
Dnr 5.2-177/2014 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner tillfälliga aktiviteter maj-

 oktober 2014 enligt kontorets tjänsteutlåtande, till en budget 

 upp till 5 mnkr.  

 

2 Fastighetsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande 

 kring utveckling av Brunkebergstorg. 

 
Handlingar i ärendet  

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 25 mars 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Martin Engman m.fl. (S) enligt 

följande: 

 

Vi ser positivt på den utveckling som nu sker på 

Brunkebergstorg och i kvarteret Trollhättan. Det kommer 

förhoppningsvis innebära ett lyft för hela området med aktiv 

torgmiljö, trevliga gångstråk och en mer livlig och tilltalande 

miljö. Kvarteret Trollhättan upptar stor yta i city, därför är det 

viktigt att den föreslagna stadsstrukturen innehåller blandade 

funktioner med ett utbud av aktiviteter dygnet runt för att på 

så vis bidra till ett levande city. 

 

De tillfälliga satsningar som nu ska genomföras är välkomna. 

En satsning vi gärna vill se är en utomhusscen vid 

Brunkebergs torg, vid Stadsteaterns baksida. Sådana har 

ibland tillfälligt ställts upp, med stor succé. Nu är det dags att 

skapa en riktig scen, och därmed också ett mer levande 

Brunkebergs torg. Därutöver bör det tillskapas ytor med 

publika verksamheter som kulturutbud, restauranger och 

caféer som med fördel kan placeras mot och på 

Brunkebergstorg, gärna i form av paviljonger. Det blir därför 
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intressant att se hur den tillfälliga paviljong som ställs upp 

faller ut. Nya spännande parkmiljöer bör också prövas, som 

t.ex. en vertikal park, gärna på någon av husgavlarna som 

vetter mot Brunkebergstorg. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Sebastian Wiklund (V) enligt följande: 

 

Att Brunkebergstorg har potential är alla överens om. 

Vänsterpartiet har sedan tidigare drivit frågan om att få in 

lägenheter/studentlägenheter i husen bredvid och vi tycker 

inte att Gallerian behöver så mycket plats.  

 

Vad som gäller för just fastighetskontoret just nu är det 

fortsatta planeringsarbetet och man önskar nu ytterligare 

medel för att undersöka under en tidsperiod goda exempel på 

hur dessa stadens utrymmen kan utnyttjas. Det är ett 

spännande sätt att arbeta på men och kan vara motiverat på en 

så central plats som Brunkebergstorg är. Men det kräver 

också en gediget redovisningsmaterial och utvärderings som 

senare ska ligga till underlag för kontorets framtida 

investeringar. Vänsterpartiet ser fram emot att ta del av detta 

och de lärdomar vi får fram av försöksperioden. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


